



“Dreams of Europe and China” Exhibition in Tianjin

“梦想中欧”画展 天津首展

一年一度的欧盟“梦想中欧”青少年绘画与天津小朋友的画从10月31日至11月8日在天津华夏未来少儿艺术中心举行。

欧盟“梦想中欧”青少年绘画展始于2011年。今年总共收到九个欧盟国家的165幅作品。由于受到新冠疫情的影响，本次天津展不举办开幕式。驻华使节以及其他嘉宾根据自己的时间自行前往现场观展。



The annual EU "Dreams of Europe and China" Children's Art Exhibition was displayed from 31 October to 8 November in Cathay Future Children's Art Center in Tianjin too.

The Children's Art Exhibition and Competition of the European Union started in 2011. This year

a total of 165 paintings from nine EU countries were received.

Due to the impact of the new coronavirus, the opening ceremony of the Tianjin exhibition was not held. Diplomats and other guests visited the exhibition according to their own schedules.



11月1日保加利亚使馆代表 Martin Kolev 先生、意大利使馆代表 Ferrari Susanna 女士、《世界中国》杂志社 纳吉·麟女士共同参观画展
 On 1st of November, Mr. Martin Kolev, diplomat of the Bulgarian Embassy, Ms. Ferrari Susanna, diplomat of the Italian Embassy and Ms. Nagy Lin, President of "The World and China" Magazine, visited the exhibition.

活动现场

A moment of the event

华夏未来少儿艺术中心主任赵骞先生带领嘉宾参观机构，并向意大利使节介绍他们婴儿护育采用的是意大利的 NIDO 系统，并称赞，意大利在婴儿幼儿儿童方面的教育上是世界的领头军。

Mr. Zhao Qian, CEO of Cathay Future Children's Art Center, led the guests to visit the institution and told the Italian envoy that their infant care adopted the Italian NIDO system. The CEO talked highly of Italy's education system for infants and young children and told the diplomat that he sees the country as a world leader in the field.



嘉宾与前来参加万圣节活动的孩子们、家长合影
 Group photo of parents and kids taking part in All Saints' Day of the center.



画展负责人李熙女士(右二)介绍展览概况
Ms. Li Xi (second from right), person in charge for the exhibition, introduces the exhibition



11月3日斯洛文尼亚驻华使馆代表 Lindav Heindel Lucija 与丈夫参观画展。随后参观中心绘画培训教室。

On 3rd of November, diplomat of the Slovenian Embassy, Ms. Lindav Heindel Lucija and her husband visited the exhibition and the painting classroom of the center.



A moment of the event
活动现场

